
Janusz Dqbczynski
Radny Rady Miasta
Wlodawek

Wloclawek, 27 sierpnia 2019r.

Pan MarekWoj&owski
Prezydent Miasta Wloclawek

Qrr,t'ra,Jt&f ?,'")n' ''?'o't'(Utc 
':c' f

Interpelacje !

W imieniu okolicznych mieszkanc6w prosze o tymczasowe utwardzenie skrzyzowania w czqsci
gruntowych ulic Szkolnej i Jaskolczej, Samochody zapadaj4 siq w piasku po osie. Dotyczy to r6wniei
samochod6w sp6lki wPK wywoil4cych odpady komunalne z tego rejonu.

Proszq o naprawienie wyboj6w w ulicy Lipowej na w wysoko6ci skrzyiowania z ulic4 Komarow6 kt6ra
w najbliiszym czasie ma by6 utwardzana.

Na wnioski mieszkaric6w i rodzic6w uczniSw Sp nr 12 we Wloclawku prosze o spowolnienie ruchu
przy tej plac6wce popnez zainstalowanie progu zwalniai4cego na ul. pl--ry. -

To urz.Edzenie powinno byf wmontowane w jezdniq r pLUUr; skrzyzowania z r:1. Wiejsk4. Rozpqdzone
pojazdy powodujE ufudnienia i zagro2enia we wlqczaniu siq do ruchu zar6wno okolicznych
mieszkaric6w jaki rodzic6w odwoi4cych dzieci doszkoly.

Dlaczego miasto zaniechalo rozbudowy placu zabaw przy filii Miejskiej Biblioteki publicznej na
skrzy2owaniu ul. Kodcielnej z Al. Jana-Piwia tI . rest tam tylko aliana bez os]oniqrycn Uof.Oiu a mial byi
plac zabaw z prawdziwego zdarzenia. Bylo to rozstrzygniqcie z budietu obywatels"ki ego z 20I7r.
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